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činností MZ SR, konkrétne na Dr. Vetráka. List na základe faktografic-
kých pripomienok Dr. Kaliskej pripraví Doc. Kamenský.

–Dr. Kaliská požiadala výbor, aby bol z webovej stránky stiahnutý
metodický list MZ SR, ktorý stavia kardiologickú prevenciu mimo kardio-
lógie a uberá kardiológom na prestíži, bodovaní a hodnotení, čo so sebou
prináša aj odliv kardiológov do zahraničia.

– Agentúra Flora požiadala SKS o garanciu projektu Behu pre zdravé
srdce, ktorú výbor ako komerčnú akciu neschválil.

– Prof. Hatala pozval prítomných na spoločensko-odbornú akciu, ktorú
pripravili v termíne 24. septembra dve renomované ekonomicko-zdravot-
nícke firmy s vystúpením zahraničných a domácich odborníkov.

Ďalšia pravidelná schôdza výboru bude v predvečer kongresu dňa 5. októbra 2005 o 18,00 h v salóniku hotela HOLIDAY INN v  Bratislave.

Doc. MUDr. Slavomíra Filipová, CSc. Doc. MUDr. Gabriel Kamenský, CSc.
vedecká sekretárka SKS predseda SKS

Zapísali: PhDr. E.  Švoňavová,
Doc. MUDr. G. Kamenský, CSc.
Doc. MUDr. S. Filipová, CSc.

Príloha k zápisnici

Zoznam jubilantov, členov SKS s návrhom ocenení

Meno Mesto Jubilanti + ocenenie Rok rok 2005

AUGUSTINOVÁ ALEXANDRA BRATISLAVA Čestné členstvo odb. spol. 09/29/2000 Medaila založenia SLS
Zlatá medaila 07/31/2000 (70. narodeniny)
Strieborná medaila 05/09/1995

FABIÁN JURAJ BRATISLAVA Čestné členstvo odb. spol. 09/29/2000 Čestné členstvo SLS
Zlatá medaila 11/23/1995
Strieborná medaila 05/12/1986

VALTYNIOVÁ MÁRIA ZVOLEN Čestné členstvo odb. spol. 10/20/1995 Medaila založenia SLS
KARVAJ MARIÁN NOVE ZAMKY Bronzová medaila
MEČIAR PETER BANSKA BYSTRICA Bronzová medaila
HOLAN MICHAL BRATISLAVA Bronzová medaila
BEŇAČKA JOZEF PIESTANY Bronzová medaila
HATALA ROBERT BRATISLAVA ČČ + strieborná medaila

..

Zápisnica č. 14 / 2003 — 2006

zo zasadnutia výboru Slovenskej kardiologickej spoločnosti
v Bratislave dňa 5. októbra 2005

Prítomní (abecedne):  Prof. Bada, Doc. Dukát, Prof. Fabián, Doc. Filipová, Doc. Gonsorčík, prim. Fridrich, Prof. Hatala, Prof. Hricák, Dr. Kaliská, Doc.
Kamenský, Doc. Mašura, Prof. Murín, Prof. Riečanský
Neprítomní – ospravedlnení: Dr.Vršanský, Doc. Goncalvesová
Kontrolná komisia – prítomní: prim Studenčan
Kontrolná komisia – neprítomní – ospr.: Dr. Vršanský
Hostia (za Pracovné skupiny SKS): prim. Hrebík, prim. Chňupa, Dr. Kanáliková, Prof. Mikeš

Program:
1. Kontrola zápisu z 13. septembra 2005
2. X.výročný kongres SKS – stav príprav, sprievodné programy (Doc. Kamenský)
3. Rôzne

Ad/1
– Doc. Filipová skontrolovala plnenie úloh, ktoré vyplývajú zo zápis-

nice z 13. septembra 2005. Sekretariát SKS oznámil iniciatívnej skupine
okolo Dr. Beňačku, že výbor SKS odsúhlasil založenie PS ambulantných
kardiológov.

– Na webovej stránke www.cardiology.sk bolo do 15. augusta t. r. otvo-
rené diskusné fórum, kde mohol každý člen prispieť svojou pripomienkou,
alebo dodatkom ku zneniu stanov SKS. Výbor SKS konštatuje, že do konca
tohto termínu nebol na webovej stránke zaznamenaný žiadny návrh, preto
na Valnom zhromaždení bude predložený návrh vypracovaný výborom, vrá-
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tane doplnkov, ktoré dodala písomne Dr. Kaliská (k bodu 4.4 – o ocene-
niach, doplniť do stanov ocenenie SKS – čestné členstvo, ktoré vypadlo. Voľba
prezidenta SKS predpokladá dve tajné kolá. V prípade, že nebude v 2. kole
zvolený prezident – môže nastať problém. Návrh bol v tomto zmysle doplne-
ný. V bode o úlohe pokladníka, ktorý nie je štatutárom a nemôže byť preto
zodpovedný za  hospodárenie spoločnosti. Návrh bol upravený: pokladník
má povinnosť kontrolovať hospodárenie spoločnosti).

– Doc. Kamenský informoval o rozhovore s Prof. Widimským. Doho-
dol s ním postup prípravy podporného listu za SKS o jeho kandidatúre za
viceprezidenta ESC v termíne do konca novembra.

– Prebehla krátka diskusia o dispenzári, ktorý v súčasnosti neguje prácu
kardiológov. Doc. Kamenský požiadal prítomných, aby prispeli svojimi kon-
krétnymi návrhmi do pripravovaného listu na ministerstvo zdravotníctva
najneskôr do týždňa od skončenia kongresu.

– Doc. Kamenský oboznámil prítomných s tým, že oslovil Ing. Poláka s
požiadavkou o vypracovanie doplňujúcich interných predpisov jednotlivých
hospodárskych právomocí a povinností pokladníka a kontrolnej komisie.

Ad/2
– Doc. Kamenský informoval prítomných o súčasnom stave príprav

X. kongresu SKS. Zaznamenal sa rekordný počet vopred zaregistrova-
ných účastníkov – 860, na gala-večer SKS bolo zakúpených 539 lístkov
z celkového počtu 800. Prihlásilo sa 42 vystavovateľov, bude 19 satelitných
sympózií. Súťaž mladých kardiológov sa podarilo oživiť – 13 prihlásených.
V odbornom programe bude 69 posterov. SKS bude mať na kongrese svoj
stánok, kde sa budú operatívne riešiť organizačné problémy a odpovedať
na otázky členov SKS. „Semafory“ na časovú kontrolu sú opäť zabezpeče-
né vo všetkých sálach, zabezpečený je aj centrálny zber prednášok
v prípravovni prezentácií. Pre značnú opotrebovanosť Istropolisu bolo
nevyhnutné zabezpečiť vo viacerých miestnostiach prekrytie najviditelnej-
ších nedostatkov. Doc. Kamenský predstavil členom výboru jednotlivé body
spoločenského programu na Gala večere v PKO.

– Prof. Hricák navrhol, aby bol slávnostný galavečer na budúci rok na
záver vedeckého kongresu, t. j. v posledný večer po kongrese. Členovia
výboru diskutovali o tomto návrhu a rozhodli, že sa k nemu vrátia neskôr.

– Prof. Fabián oboznámil výbor SKS s prihláškami na udelenie gran-
tov SKS na 300 000,- Sk. Všetky prišli v stanovenom čase. Prihlásené sú
štyri návrhy. Po kontrole potrebných náležitostí grantová komisia vybrala
dva návrhy: MUDr. Helena Vargová (spoluatorka MUDr. Adriana Sudzi-
nová) z Košíc v kategórii do 35 rokov s projektom „Funkčný stav, kvalita
života a spolupráca pacientov s ischemickou chorobou srdca v závislosti
od typu terapie a medicínskych a socioekonomických faktorov“.
V kategórii bez vekového obmedzenia vybrali projekt MUDr. Tibora Ma-
lackého (Bratislava) „Kombinácia parametrov  srdcovej asynchrónie
a analýza humorálnych parametrov BNP ako preditora k stratifikácii res-
ponderov na resynchronizačnú terapiu srdca“. Prof. Fabián na záver in-
formácie odporučil zjednotiť dátumy referovania o priebehu grantovej čin-
nosti. Výbor odsúhlasil termín do 15. septembra, ktorý už bol publikovaný
v časopise Kardiológia.

– Prof. Fabián vzhľadom na veľký počet prihlásených súťažiacich v
súťaži mladých kardiológov tohto roku odporučil, aby v prípade, že bude

pokračovať nárast počtu prác mladých kardiológov aj ďalej, aby bol pred
hodnotením komisiou na kongrese spravený užší predvýber. Výbor rozho-
dol, že k tomuto bodu sa môže vrátiť opäť budúci rok pri príprave XI.
kongresu SKS.

– Výbor operatívne riešil zloženie hodnotiacej  komisie súťaže
o najlepší poster, kde sa účasť Dr. Kaliskej  časovo prekrývala s jej účas-
ťou v hodnotiacej komisii súťaže Mladých kardiológov. Po diskusii výbor
rozhodol, že v hodnotiacej komisii ju nahradí Prof. Hatala.

– Doc. Kamenský oboznámil prítomných s avizovanou návštevou mi-
nistra zdravotníctva Rudolfa Zajaca na kongrese SKS, s termínom tlačo-
vej besedy vo štvrtok 6. októbra o 12.30 h a následným vystúpením
v Hlavnej sále o 14.00 h. Požiadal prítomných, aby sa tejto prezentácie
snažili zúčastniť.

Ad/3
– Doc. Kamenský predniesol žiadosť Prof. Krištúfka, ktorý sa obrátil

na výbor SKS, aby navrhol  expertov a posudzovateľov spomedzi kardioló-
gov do komisie ŠUKL na posudzovanie liečiv. Odpoveď žiada do 15. ok-
tóbra nahlásiť na ŠUKL. Doc. Kamenský požiadal  prítomných, aby svoje
návrhy, prípadne vlastnú aktivitu, nahlásili mailom na jeho adresu.

– Prof. Riečanský doplnil návrh na schválenie čestného členstva pre
Prof. Harisa Boudoulasa, prezidenta Gréckej kardiologickej spoločnosti,
ktorý je hosťom kongresu. Návrh výbor schválil.

– Doc. Kamenský predniesol spolu s prim. Chňupom ponuku spolu-
práce so Spoločnosťou  telovýchovného lekárstva pri organizovaní konfe-
rencie Športové srdce. Výbor súhlasil a poveril prim. Chňupu zastupova-
ním SKS v príprave tejto vedeckej akcie.

– Doc. Filipová predniesla návrh na schválenie dvoch vedeckých se-
minárov cez Slovenskú akreditačnú komisiu, ktoré sú organizované pre
praktických lekárov a pre kardiológov pod odbornou garanciou SKS. Spon-
zorom je firma Fournier. Návrh  bol schválený.

– Doc. Kamenský informoval o neuspokojivom stave úhrad členské-
ho za roky 2002 – 2005. Upozornil, že ide o základnú povinnosť člena
SKS. V zmysle stanov, ak člen SKS nezaplatí za dva roky členský príspe-
vok, tak bude písomne upozornený. Môže byť vylúčený na základe návrhu
ktoréhokoľvek člena výboru SKS. Doc. Kamenský oznámil výboru, že štvrtý
info list obsahoval aj toto upozornenie pre členov SKS, ktorí nemajú uhra-
dené členské. V tomto zmysle bude prednesená informácia aj na plenár-
nej schôdzi SKS na kongrese. Doc. Kamenský sa poďakoval všetkým čle-
nom výboru, že si svoju povinnosť splnili, a idú ostatným členom SKS
príkladom, okrem Prof. Hatalu, ktorého úhrada do dnešného dňa na účet
SKS neprišla. Prof. Hatala uviedol, že členské už uhradil.

– Doc. Kamenský v zmysle záverov predchádzajúceho výboru SKS
k situácii s vydavateľstvom Symekard nepredložil konkrétny návrh rieše-
nia situácie, ale požiadal výbor o ústretovosť. Výbor po krátkej diskusii
navrhol, aby Doc. Kamenský pripravil na budúce zasadanie výboru kon-
krétny návrh riešenia situácie.

Ďalšia pravidelná schôdza výboru bude dňa 15. novembra 2005
o 14.00 h. v zasadačke Kardiologickej kliniky SÚSCH v Bratislave.

Doc. MUDr. Slavomíra Filipová, CSc. Doc. MUDr. Gabriel Kamenský, CSc.
vedecká sekretárka SKS predseda SKS

Zapísali: PhDr. E. Švoňavová
Doc. MUDr. G. Kamenský, CSc.
Doc. MUDr. S. Filipová, CSc.
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